

Preliminary unaudited financial results for the nine months ended 30 September 2025

Sohar International Bank SAOG ("the bank") announces its preliminary unaudited consolidated (including Islamic Window) financial results for the nine months period ended 30 September 2025.

This announcement complies with the rules and guidelines on Disclosure by Issuers of Securities and Insider Trading issued by the Financial Services Authority. These results are subject to approval by the bank's Board of Directors.

	For the nine months ended		
RO millions	30-Sept-2025	30-Sept-2024	% Change
Total operating income	180.8	183.0	(1%)
Total operating expenses	(80.7)	(73.3)	10%
Net operating income	100.1	109.7	(9%)
Gain on bargain purchase	-	9.2	(100%)
Impairment provisions	(20.1)	(28.2)	(29%)
Profit before tax	80.0	90.7	(12%)
Profit for the period	70.7	76.2	(7%)

		As at period end		
RO millions	30-Sept-2025	30-Sept-2024	% Change	
Total assets	8,323	7,572	10%	
Loans, advances and Islamic financings (net)	5,068	4,225	20%	
Customer deposits	6,499	5,925	10%	
Total equity	1,119	744	50%	

Key highlights of preliminary unaudited results:

- The bank's profit for the nine-month period compared to last year decreased by 7%.
- Total operating income decreased by 1% compared to last year, due to a decrease in the bank's net interest income.
- Total operating expenses increased by 10% compared to last year, reflecting the bank's continued investment in technology, people and strategic initiatives.
- Impairment provisions decreased by 29% compared to last year.
- Total assets increased by 10% compared to last year of which loans, advances and Islamic financings (net) increased by 20%. Customer deposits increased by 10% resulting in a 78% net loan/deposit ratio.
- The increase in total equity of 50% includes a RO 130 million increase in share capital resulting from the bank's rights issue in December 2024 and RO 200 million from the bank's perpetual tier 1 capital issuance in September 2025.

Abdulwahid Mohamed Al Murshidi Chief Executive Officer





النتائج المالية الأولية غير المدققة للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025م

يعلن بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع (البنك) نتائجه المالية الأولية الموحدة غير المدققة (بما في ذلك النافذة الإسلامية) للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025 م.

يأتي هذا الإفصاح التزامًا بالضوابط والإرشادات المنظمة للإفصاح والتداول الداخلي الصادرة عن هيئة الخدمات المالية. وتجدر الإشارة إلى أن هذه النتائج لا تزال أولية وغير مدققة، كما أنها خاضعة لمراجعة واعتماد مجلس إدارة البنك.

	<i>ل</i> لأ:	للأشهر التسعة المنتهية في			
مليون ربإل عماني	30 سىبتمىر 2025م	30 سيتمبر 2024م	التغير ٪		
إجمالي إيرادات التشغيل	180.8	183.0	(1%)		
إجمالي مصروفات التشغيل	(80.7)	(73.3)	10%		
صافي الدخل التشغيلي	100.1	109.7	(9%)		
الربح من شراء الصفقة	-	9.2	(100%)		
مخصص إنخفاض القيمة	(20.1)	(28.2)	(29%)		
الربح قبل خصم الضرائب	80.0	90.7	(12%)		
صافي ربح الفترة	70.7	76.2	(7%)		

	كما في نهاية الفترة			
مليون ربإل عماني	30 سېتمبر 2025م	30 سبتمبر 2024م	التغير ٪	
إجمالي الأصول	8,323	7,572	10%	
صافي القروض والسلف والتمويل الإسلامي	5,068	4,225	20%	
إجمالي ودائع العملاء	6,499	5,925	10%	
إجمالي حقوق الملكية	1,119	744	50%	

فيما يلى لمحة موجزة حول النتائج المالية الأولية غير المدققة للأشهر التسعة الأولى لعام 2025م:

- إنخفاض صافي الربح في التسعة الأشهر الأولى من عام ٢٠٢٥ مقارنة بالفترة ذاتها من العام الماضي بنسبة 7%.
- إنخفاض إجمالي الإير ادات التشغيلية بنسبة 1% مقارنة بالعام الماضي، ويُعزى ذلك إلى تر اجع صافي دخل الفوائد.
- إرتفاع إجمالي مصروفات التشغيل بنسبة 10% مقارنةً بالفترة المماثلة من العام السابق، إنعكاساً لمواصلة البنك الإستثمار في بنيته الرقميّة، وتنمية رأس المال البشري وإطلاق عدد من المبادرات الإستراتيجية.
 - إنخفاض مخصصات انخفاض القيمة بنسبة 29% مقارنة بالعام الماضي.
- إرتفاع إجمالي الأصول بنسبة 10% مقارنة بالعام الماضي، شاملة زيادة صافي القروض والسلف والتمويل الإسلامي بنسبة 20%. كما إرتفعت ودانع العملاء بنسبة 10%، مما أدى إلى وصول نسبة صافى القروض للودانع إلى 70%.
- تشمل الزيادة في إجمالي حقوق الملكية بنسبة 50% زيادة قدر ها 130 مليون ريال عماني في رأس مال البنك نتيجة إصدار أسهم حقوق أولية في ديسمبر 2024م وزيادة قدر ها 200 مليون ريال عماني من إصدار رأس المال الدانم من الفنة الأولى في سبتمبر 2025م.



